

2.—Soumis un rapport de l'Ingénieur Surintendant de la Voirie, recommandant qu'un crédit de \$7,000 soit pris sur le montant voté pour services extérieurs et appliqué à "Puisards nouveaux et réparations", et qu'une somme de \$22,000 soit prise sur le crédit voté pour services extérieurs, et appliqué à "Réparations aux trottoirs et pavages permanents".

Résolu: D'approuver ladite recommandation.

3.—Soumis des mandats vérifiés par le Contrôleur de la Cité, au montant de \$151,585.13, suivant liste certifiée.

Résolu: D'en autoriser le paiement.

4.—(16034) Soumis un rapport du Surintendant de l'Incinération, recommandant que MM. Philippe Williams et Augustin Lefebvre soient renvoyés du service pour cause.

Résolu: D'approuver ladite recommandation.

5.—Il est

Résolu: De donner instructions à l'Ingénieur Surintendant de la Voirie de procéder au pavage en blocs des rues Visitation, Panet et Maisonneuve, tel que décidé.

6.—(16020) Soumis un rapport du Surintendant des Marchés, recommandant l'exécution de certains travaux au Marché Saint-Jacques, comprenant le tuyautage pour recevoir les tuyaux d'égouts des différentes glacières appartenant aux bouchers de ce marché, au coût approximatif de \$300.

Résolu: D'autoriser l'exécution desdits travaux, sous la direction de M. Guérard, plombier du Département des Bâtiments Municipales.

7.—(16048) Soumis et lu le rapport du Surintendant des Marchés, informant le Bureau qu'il a mis à louer l'étal No 79 du Marché Bonsecours, et qu'il a reçu cinq demandes variant de \$2.95 à \$5.00 par semaine, et déclarant que les applicants sont dignes d'occuper l'étal en question.

Résolu: Nonobstant le règlement fixant certains taux pour l'occupation d'étaux, et vu l'offre de \$5.00 par semaine pour ledit étal, de louer ledit étal à M. Henri Maillet, au prix de \$5.00 par semaine.

8.—(15931) Soumis un rapport du Surintendant des Parcs, au sujet de l'abandon des logements situés sur le terrain acquis pour l'agrandissement du Parc LaFontaine.

Résolu: De référer au Département en Loi, avec prière de notifier les locataires desdits logements d'avoir à les évacuer pour le 30 avril 1914.

9.—Sur recommandation de l'Ingénieur Surintendant de l'Aqueduc, il est

Résolu: De faire rapport au Conseil, recommandant le vote d'un crédit additionnel de \$90,000 pour la pose de conduites principales dans différentes rues.

10.—Sur recommandation de l'Ingénieur Surintendant des Egouts, il est

Résolu: De faire rapport au Conseil, recommandant le vote d'une somme de \$12,000, payable \$1,000 par la Cité et \$11,000 par les propriétaires intéressés, pour la construction d'un égout dans la rue Duquesne, de la rue Toulouse à la rue Boyce.

11.—Sur recommandation du Surintendant des Parcs, il est

Résolu: De faire rapport au Conseil, recommandant le vote d'un crédit de \$4,100 pour la construction d'une nouvelle serre au Parc Baldwin.

12.—Sur recommandation de l'Ingénieur Surintendant des Egouts, il est

Résolu: De faire rapport au Conseil, recommandant le vote d'une somme de \$3,300, payable \$400 par la Cité, et \$2,900 par les propriétaires intéressés pour la construction d'un égout dans la rue Desmarreau, de la rue Notre-Dame au fleuve.

Ajournement.

L. N. SENECAI,
Secrétaire.

2.—Submitted a report from the Engineer Superintendent of the Road Department, recommending that an appropriation of \$7,000 be taken out of the amount voted for outside service and applied to "new gullies and repairs", and that a sum of \$22,000 be taken out of the appropriation voted for outside services, and applied to "Repairs to sidewalks and permanent pavings".

Resolved: To concur in said report.

3.—Submitted warrants verified by the City Comptroller, amounting to \$151,585.13, as per certified list.

Resolved: To authorize the payment thereof.

4.—(16034) Submitted a report from the Superintendent of the Incineration Department, recommending that Mr. Philip Williams and Augustin Lefebvre be dismissed for cause.

Resolved: To concur in said report.

5.—Resolved: That instructions be given to the Engineer Superintendent of the Road Department to proceed with the paving with blocks, of Visitation, Panet and Maisonneuve streets, as decided.

6.—(16020) Submitted a report from the Superintendent of Markets, recommending that certain repairs be made at St. James Market, consisting in the laying of pipes to drain the different refrigerators belonging to the butchers of said market, at an approximate cost of \$300.

Resolved: To authorize said work, under the supervision of Mr. Guérard, plumber of the Municipal Buildings Department.

7.—(16048) Submitted and read a report from the Market Department informing the Board that he has offered to let stall No. 79 of Bonsecours Market and that he received five applications varying from \$2.95 to \$5.00 per week, and stating that the applicants are qualified to occupy the stall in question.

Notwithstanding the by-law fixing certain rates for the occupancy of stalls, and in view of the offer of \$5.00 per week for said stalls, it was

Resolved: To let said stall to Mr. Henri Maillet at the rate of \$5 per week.

8.—(15951) Submitted a report from the Superintendent of Parks on the evacuation of the lodgings situated on the land acquired for the extension of LaFontaine Park.

Referred to the Law Department with instructions to notify the tenants of said lodgings to quit the same by the 30th April 1914.

9.—On the recommendation of the Engineer Superintendent of the Water Department, it was

Resolved: That a report be made to Council recommending that an additional appropriation of \$90,000 be voted for the laying of mains in different streets.

10.—On the recommendation of the Engineer Superintendent of Sewers, it was

Resolved: That a report be made to Council, recommending that a sum of \$12,000 be voted, payable \$1,000 by the City and \$11,000 by the interested proprietors, for the laying of a sewer in Dufresne street, from Toulouse to Boyce street.

11.—On the recommendation of the Superintendent of Parks, it was

Resolved: That a report be made to Council, recommending that a sum of \$4,100 be voted for the erection of a new green-house at Baldwin Park.

12.—On the recommendation of the Engineer Superintendent of Sewers, it was

Resolved: That a report be made to Council, recommending that a sum of \$3,300, payable \$400 by the City and \$2,900 by the interested proprietors for the laying of a sewer in Desmarreau street, from Notre Dame street to the river.

Adjourned.

L. N. SENECAI,
Secretary.